
 

 

 

Protokoll 

 fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening  

             Torsdagen den 18/5  2017 på Brunnsängen, Kyrkhult 

  

    Närvarande: Jan-Anders Håkansson, Lars-Ivar Olofsson, Magnus 
Persson,Elna Burén, Marina Johansson, Marianne Eriksson 

§1. Mötets öppnande 

      Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

§2. Dagordningen 

      Dagordningen för dagens förhandlingar godkändes.  

§3. Föregående mötes protokoll 

      Protokoll från möte 9/3 2017 lästes upp och godkändes.     

§4. Rapporter 

      Kritik har framförts att kvaliteten på leveransen av fiber inte är   
bra, särskilt på kvällarna. Marcus tar fram ett underlag för en 
kundundersökning till nästa möte.   

§5. Skrivelser 

       En medlemsansökan har inkommit. Beviljades av styrelsen. 
Faktura på 15000:-  för medlemsinsats ska skickas och 100:- i 
medlemsavgift.    

§6. Ekonomisk rapport  

      På kontot finns idag 66838,27. Skatt och deklaration klara och 
betalade. Pia skickar ut fakturor på medlemsavgift 100:-/ medle  

§7. Hemsida 



 

 

 

      Marcus har lagt fram förslag till förändringar på hemsidan. 
Förändringarna godkändes. Marcus gör detta och tar också över 
ansvaret för medlemsregistret. 

      Arne kommer även i fortsättningen att ha hand om kontakten 
med våra utländskamedlemmar.       

§8. Nästa möte 

      Torsdag 7/9 kl 19,00 på Brunnsängen 

§9. Övriga frågor  

      Inga övriga frågor 

       

§10. Avslutning 

        Marina avslutade mötet 

  

                

            Vid protokollet: 

      

        Elna Burén                                                            Marina Johansson 

        Sekrerterare                                                           Ordförande 

 
 


